
Zápisnica 

zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce  Liptovská Kokava zo dňa 15.12.2022 
Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: -     Ing. Ľudovít Budzák 

- Ing. Július Porubän 

Program :  

1. Otvorenie zasadnutia.  

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Schválenie návrhovej komisie. 

5. Kontrola plnenia uznesení.  

6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 2023 – 2025  

7. Návrh rozpočtu na rok 2023 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti.  

9. Návrh dodatku k VZN č.3/2022 o miestnych daniach a poplatkoch. 

10. Rozpočtové opatrenie č.14 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 
 

 

  

K bodu 1.  Otvorenie zasadnutia  

 

P.starosta obce Mgr. Ján Kollár otvoril zasadnutie OZ o 18,00 hod., privítal prítomných 

poslancov, pracovníkov OcÚ a všetkých prítomných hostí. Ospravedlnil neprítomných 

P.Budzáka kontrolóra obce ( pracovné povinnosti ) a P.Porubäna ( PN ), ktorí sa predom 

ospravedlnili. Pán starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Upozornil prítomných, že zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, bude vyhotovený zvukový a 

kamerový záznam.  

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia  OZ 

 

P. starosta obce predložil návrh programu a informoval sa, či niekto z poslancov by chcel 

program pozmeniť, upraviť alebo doplniť.  P.starosta prečítal program, tak ako bol zverejnený 

na úradnej tabuli obce a  na webovom sídle obce Liptovská Kokava 

 

1. Otvorenie zasadnutia.  

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Schválenie návrhovej komisie. 

5. Kontrola plnenia uznesení.  

6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 2023 – 2025  

7. Návrh rozpočtu na rok 2023 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti.  

9. Návrh dodatku k VZN č.3/2022 o miestnych daniach a poplatkoch. 

10. Rozpočtové opatrenie č.14 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 



 

 
Hlasovanie:     za              6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav  

                     Jurčo,  Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 
proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní    1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo navrhnutý program  zasadnutia OZ. 

Schválený program rokovania  

Prijaté uznesenie OZ č. 50/2022 

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

Zapisovateľka:   Eva Slivková 

Overovatelia zápisnice: Ing. Juraj Oravec, Jaroslav Jurčo 

 

Starosta obce určil zapisovateľku a overovateľov zápisnice 

 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  vzalo na vedomie predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 51/2022 

 

K bodu 4. Schválenie návrhovej komisie. 

 

Návrhová komisia:       predseda: Richard Šopor 

     členovia: Miroslav Glos, Tomáš Duriš 

 
Hlasovanie:     za                   6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní    1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave zvolilo členov návrhovej komisie. 

Prijaté uznesenie OZ č. 52/2022 

 

K bodu 5. Kontrola plnenia uznesení.  

 

Starosta vyhodnotil uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 28.11.2022 od č. 40/2022 do č. 

49/2022 s tým, že všetky uznesenia boli splnené. 

 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  vzalo na vedomie predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 53/2022 



 

K bodu 6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 

2023 – 2025  

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu Obce Liptovská Kokava na 

rok 2023 a viacročného rozpočtu Obce Liptovská Kokava  na roky 2024 – 2025 prečítal 

P.Šopor.  

Odborné stanovisko bolo spracované na základe predloženého Návrhu rozpočtu spracovaného  

v súlade s § 9 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách. Spracovaný návrh rozpočtu 

bol v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli ako aj internetovej stránke obce L.K., a to 

dňa 30.11.2022.V návrhu rozpočtu na rok 2023 sa premieta aj súčasná krízová situácia 

spôsobená pokračujúcou pandémiou koronavírusu, energetickou krízou, ktoré majú negatívne 

dopady na ekonomický vývoj na Slovensku, ako aj vojna v susednej krajine. Celkový návrh 

rozpočtu na rok 2023 je koncipovaný ako prebytkový, kde príjmy sú 573 409,00 € a výdavky 

341 702,00 €. Bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový, prebytok vo výške 231 707,00 €, 

kapitálový rozpočet je so schodkom vo výške -2 280,00 € a finančné operácie sú schodkové 

vo výške -15 783,00 €. 

V návrhu rozpočtu na rok 2023 sú rozpočtované podielové dane na princípe opatrností, vo 

výške 399 288,00 €, čo je zvýšenie o 23 24,00 € oproti očakávanej skutočnosti roku 2022. 

Daňové príjmy obce v návrhu rozpočtu na rok 2023 tvoria 74,58 % z bežných príjmov, v roku 

2022 sa predpokladá podiel daňových príjmov na bežných príjmoch vo výške 71,30 %.Bežné 

príjmy sa svojím prebytkom voči bežným výdavkom môžu stať súčasťou kapitálového 

rozvoja obce a jeho najvýznamnejším vlastným zdrojom. 

Kontrolór obce konštatuje, že bolo splnené ustanovenie § 9 zákona SNR č. 369/1990 Yb., 

o obecnom zriadení odporučil OZ v L.Kokave predložený materiál Návrh rozpočtu Obce 

Liptovská Kokava na rok 2023 schváliť a rozpočty na roky2024 – 2025 zobrať na vedomie. 

 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  vzalo na vedomie predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 54/2022 

 

K bodu 7. Návrh rozpočtu na rok 2023 

 

Starosta informoval, že Rozpočet obce bol zverejnený na tabuli obce a internetovej stránke 

obce od 30.11.2022. Žiadne pripomienky neboli vznesené. P.Glos doplnil, že kým sa tento 

rozpočet vytvoril, tak sa stretli poslanci s finančnou komisiou, kde rokovali o rozpočte. 
 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  vzalo na vedomie predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 55/2022 

 

 



K bodu 8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Liptovská Kokava 

na 1.polrok 2023  

 

P.starosta prečítal návrh plánu kontrolnej činnosti: 

Hlavný kontrolór obce pri výkone kontrolnej činnosti postupuje podľa pravidiel zákona č. 

357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov v súlade s § 18e zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. 

Kontroly: 

1/Kontrola inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu riadnej 

účtovnej závierky v podmienkach obce 

2/Kontrola zmlúv k správe majetku Obce Liptovská Kokava 

3/Kontrola vybavovania sťažností  na Obci Liptovská Kokava za rok 2022 

Ostatné kontroly: 

1/Kontroly vykonávané na základe uznesení OZ, podnetu starostu, ak vec neznesie odklad 

a na základe vlastného uváženia a poznatkov, o ktorých sa hlavný kontrolór obce dozvedel pri 

výkone svojej činnosti 

Návrh plánu  kontrolnej činnosti pre 1. polrok 2023 bol vyvesený na pripomienkovanie 

občanom  dňa 2.12.2022. 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  schvaľuje  predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 56/2022 

 

K bodu 9. Návrh dodatku k VZN č.3/2022 o miestnych daniach a poplatkoch. 

 

P.starosta vysvetlil, že obec nemôže doplácať finančné prostriedky na uskladnenie a vývoz 

odpadu, nakoľko by obec bola pokutovaná. Návrh Dodatku č. 3/2022 bol zverejnený na 

vývesnej tabuli a webovej stránke obce od 30.11.2022 a nakoľko neboli vznesené 

pripomienky dal hlasovať 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  schvaľuje  predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 57/2022 

 

K bodu 10. Rozpočtové opatrenie č.14 

 

P.Droppová vysvetlila, že do 2 000,00 € môže rozpočtové opatrenie odsúhlasiť starosta, 

vyššiu sumu  musí odsúhlasiť OZ. 

Navýšenie príjmov:     

-Presun z rezervného fondu obce 15 240,00 € 

 

Navýšenie výdavkov: 

-ČOV – revízie         960,00 € 

-TJ dotácia               3,600,00 € 



-Odmeny pre ZŠ s MŠ  4 000,00 €  

-Verejné osvetlenie – údržba  2 500,00 € 

-PD-MŠ terasa   2 000,00 € 

-Propagácia a reklama  1 400,00 € 

-Špeciálne služby – auditor 2022    780,00 € 

 

-P.Glos sa informoval, akú čiastku obdrží škola -  4 000,00 € 

-P.Jurčo informoval, že sa rozprával s predsedom FO p.Pozorom, ktorý ho informoval, že 

časť financií, ktorú minula TJ bola použitá aj na bežkárov na úpravu parkoviska – p.Droppová 

vysvetlila, že sa jednalo cca o 800,00 € 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  schvalilo  predmetný návrh uznesenia 
Hlasovanie:     za                  6  ( Ján Bartek , Tomáš Duriš, Miroslav Glos, Jaroslav Jurčo,  
                                                                                Ing. Juraj Oravec,  Richard Šopor ) 

proti                                       -                                          
zdržal sa                                - 
neprítomný pri hlasovaní   1 ( Ing. Július Porubän ) 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave  schvalilo  predmetný návrh uznesenia. 

Prijaté uznesenie OZ č. 58/2022 

 

 

11. Rôzne – starosta informoval, že 

-spoločnosť Ľupčianka s.r.o. L.Mikuláš informovala starostov obcí, že na základe vyhlášky 

371/2015 Z.z. Ministerstva ŽP platnej od 1.1.203 sa zavádza v individuálnej bytovej výstavbe 

nulová donášková vzdialenosť. To znamená, že v obci kde nie je zavedený vrecový zber po 

domácnostiach ( papier, plasty, kovy, VKM ) je povinnosť takýto systém zberu zaviesť. 

Keďže naša obec nemá zavedený takýto zber, je potrebné to pripraviť, každá domácnosť 

obdrží vrecia na tento odpad a budú ho triediť v domácnosti, následne sa vrecia vymenia za 

menšie zberné nádoby cez spoločnosť Čistý Liptov. V obci ostanú zberné nádoby na sklo 

a pri bytovkách sa zachovajú všetky zberné nádoby, z dôvodu, že je tam nulová vzdialenosť, 

-p.Jurčo sa informoval, čo s prístreškami, nakoľko sú nové, či sa nevedelo o tom, že nastane 

takáto zmena a aký bude systém vývozu – starosta informoval, že zákon už bol dlhšiu dobu 

v jednaní, ale nebol schválený, takže starostovia nevedeli, že dôjde k takejto zmene, 

a prístrešky na kontajnery budú presunuté na kontajnery k bytovkám, takže sa tam využijú, 

ďalej plán vývozu bude obci včas oznámený, 

-p.Glos, aké je prechodné obdobie, je to dosť rýchle, doteraz sa riešil stále neporiadok 

s odpadom, dali sa vyhotoviť prístrešky a zrazu zmenia zákon, už pred 2 rokmi navrhol kúpu 

120 l kontajnerov, ale firma na odvoz odpadu to odmietla – starosta informoval, že zákon mal 

byť ešte odložený, ale nakoniec ho schválili, musíme to dodržať, lebo môžeme byť 

pokutovaný, 

-p.Jurčo navrhuje, aby sa doriešil Zberný dvor, navrhuje stretnutie s PSBÚ, ďalej zmluvu na 

odvoz pneumatík sa nepodarilo spísať s obcou, ale p. Jurčo to ešte odvezie, on to vybaví, je 

potrebné zabezpečiť viac kontajnerov 

-p.Glos navrhuje do budúceho OZ spraviť prieskum ceny na zakúpenie 2 – 3 kontajnerov, aby 

sa rozdelil odpad na stavebný, drevo, nábytok a pod.., keď sa zakúpi viac kontajnerov, môže 

byť cena lacnejšia, treba upozorniť občanov, aby triedili odpad, 

p.Bartek sa informoval, či je dakde stanovené, že sa už nebude prekopávať miestna 

komunikácia na IBV, ako docieliť, aby sa tam postavili všetky domy, ktoré tam už mali byť 

dávno postavené,  – starosta informoval, že kanalizácia je tam urobená, plynové prípojky 

treba zistiť, ale je potrebné, aby bolo čo najviac  postavených domov, treba sa tým zaoberať, 



p. Jurčo navrhol, aby sa tam zaviedla progresívna daň! Na Nižnej Boci starostka navrhla 

progresívnu daň. Treba ju zvýšiť napr. zo 40,00 € na 400,00 € a možno by stavebníci začali 

stavať, alebo ich donútiť, aby vrátili pozemky, lebo sú tam väčšinou cudzí vlastníci  ( chatári ) 

a nie občania s trvalým pobytom, ktorí by pomohli pri rozvoji obce. Je potrebné preveriť 

všetky možnosti. 

p.Glos navrhol, že je potrebné pozrieť zmluvu, čo je v nej stanovené, p.Bartek odpovedal, že 

v prvej zmluve je stanovená výstavba do 2 rokoch od kúpu pozemku, 

-p.starosta informoval, že zasadnutia OZ minimálne každé 3 mesiace, podľa potreby 

-p.Jurčo čo sa urobili ohľadom voľného  pohybu psov – starosta informoval, že majitelia boli 

upozornení ústne a aj listami na doručenky, ak neuposlúchnu upozorneniu, tak majitelia 

dostanú pokutu, 

-p.Duriš zdôraznil, že je potrebné riešiť rýchlosť automobilov pri vstupe do obce, jazdia tam 

strašne rýchlo a ohrozujú deti aj občanov, v obci sú už zvýšené policajné hliadky, merajú 

rýchlosť, je potrebný dať tam retardér, alebo merač rýchlosti – semafór – mali by to 

financovať aj granty, dáme žiadosť na grant, je potrebné vyzvať občanov, aby sa viac 

zaujímali jeden o druhého, 

p.Šopor informoval, že bude zaradený do komisie dopravy VÚC, bude sa snažiť to vyriešiť, 

dopravná značka pri vstupe do obce od Podbánska pri ( lyžiarke, parkovisku ) je schválená, 

-dňa 28.11.2022 sa stretla stavebná komisia a poslanci a boli riešiť strechu ZŠ s MŠ, strecha 

je poškodená, v oblasti 1 m od kraja z východnej strany po celej dĺžke. Na plechovej streche 

sa nachádzajú preliačiny a pozdĺžne diery v dĺžke 0,5 cm až po 3 cm v celkovom počte spolu 

50-100, spôsobené pri odpratávaní snehu dobrovoľníkmi DHZ L.Kokava zo strechy 

v minulosti zima 2021 – 2022 a predtým. Navrhujú riešenie – diery zalepiť asfaltovým pásom 

na zimné obdobie december 2022 – marec 2023, z dôvodu nezhoršovania stavu strechy. Je 

potrebné vypracovať posudok na celkovú opravu strechy, zistiť možnosti financovania – 

financovanie poistenia budovy, prípadne poistenia zodpovednosti dobrovoľníkov. Prípadne 

podať žiadosť na Ministerstvo Školstva pre havarijný  stav, vlastné prostriedky obce,  

 

12. Diskusia  

-p.starosta vyzval hostí, aby sa zúčastňovali zasadnutí OZ, aby predniesli svoje problémy, 

požiadavky, je to možné napísať aj na email obce, 

-p.Jurčo sa informoval, či sa podnety dajú písať aj anonymne – nie je to dobré, lebo sa to nedá 

riešiť k spokojnosti, 

p.Fronko – projekt na osadenie značiek v obci  bol schválený, ide o to, aby rýchlosť v obci 

bola znížená, vyriešené parkovanie áut na MK, značky boli  dovezené, ale sa nestihli osadiť, 

p.Bartek sa informoval, aký je to projekt -odporúčané stará dedina jednosmerná, vyriešila by 

to obytná zóna, p. Fronko projekt je dobrý, teraz sa dokupovala len časť, neboli financie,  

p.Šopor vysvetlil pojem obytné a pešie zóny – neodporúča sa to zavádzať: : 

-Obytné a pešie zóny majú spoločný zákaz státia motorových vozidiel. To znamená, že autá, 

dodávky a motorky sa v obytných zónach pohybovať môžu, môžu zastaviť (napríklad pre 

vykládku nákladu či nástup osôb), ale nemôžu tu stáť (parkovať).Výnimku nemajú ani 

rezidenti. Obyvateľ obytnej zóny nesmie svoje auto parkovať na ceste ani pred vlastným 

domom, vchodom či pozemkom. Obytné zóny sú zriaďované v prípade, že sa v nich 

nachádzajú vyhradené parkovacie státia a/alebo v prípade, že rezidenti disponujú vlastným 

pozemkom pre odparkovanie vozidla. Chodci, deti a zvieratá na ceste:Vo všeobecnosti platí, 

že chodci majú na pohyb používať chodníky, zákon dokonca hovorí o konkrétne pravej strane 

chodníka. Lenže chodci v obytných zónach majú výnimku a nemusia dodržiavať § 52 

cestného zákona. V obytnej zóne môžu chodci používať nielen chodník, ale aj celú šírku 

vozovky, pričom pred motorovým vozidlami majú chodci vždy prednosť. Na celej šírke 

vozovky môžu osoby tlačiť detský kočík, hrať sa a vôbec sa voľne pohybovať. 



Zároveň platí, že chodci sú povinní umožniť vozidlám jazdu. Deti síce poznať zákony 

nemôžu, mali by však byť poučené rodičmi, že prechádzajúce auto a motorku musia vždy 

nechať prejsť, je potrebné poslať upozornenia majiteľom áut, aby si odparkovali autá do 

svojich ulíc a dvorov, 

p.Glos vysvetlil, že je v projekte je veľa značiek, ale vybrali sa len tie potrebné 

-ďalej v septembri sa schvaľovali odmeny pre školu a teraz znova sa schvaľujú, či by sa 

nedala vytvoriť kafilérna jama dakde v okolí obce, chovatelia nemajú kde likvidovať uhynuté 

zvieratá, MAS - čo sa navýšilo na  projekte MŠ z 23 000,00 € na 45 000,00, prečo by sa 

z toho nedalo urobiť prestrešenie schodiska – p.Glos vysvetlil, že ešte na poslednom OZ ( 

starí poslanci ) sa schválilo 5 % navýšenie, dal sa urobiť projekt a nakoniec z MAS sme 

dostali viac financií, nakoľko bol projekt už hotový a bolo ho potrebné odovzdať, už sa nedali 

vykonať zmeny,  

-p.Oravec vysvetlil, že je to požiarne schodisko a deti tam nechodia,  

-p.Tarageľová informovala, že tam budú veľké okná a to prestrešenie im zoberie svetlo, je 

škoda to nechať ako únikové schodisko, ďalej je potrebné v škole spestriť stravu, a navrhla, 

aby bežkári vrátili financie, ktoré použili na úpravu parkoviska a tieto by sa vrátili deťom, to 

parkovisko je nešťastné riešenie je to pri ceste a je tam nebezpečná premávka, obec by mala 

benefity, 

-p.starosta - bolo to rýchlo schválené, ale projekt sa musí urobiť skôr, to už musí byť 

pripravené, ale ešte nie je isté, či financie dostaneme a či bude ešte 5 % plnenie. Projekt sa dá 

prerobiť a dá sa nová žiadosť, odmeny – 500 € boli dané zo štátu podľa zákona,  

-p.Díková poďakovala, že OZ prijalo rozpočet pre školu, aby sa deti mohli rozvíjať aj 

naďalej, ďalej upozornila, že sú schválené nové  pásma pre stravné, ktoré je potrebné schváliť 

do konca februára – p. starosta informoval, že už na minulom OZ o tom informovala p. 

Porubänová, len sa návrh nestihol vyvesiť na 15 dní pred OZ, dá sa na schválenie na budúce 

OZ v mesiaci január 2023, ďalej p. Díková sa informovala, ako bude podporované  bežecké  

lyžovanie  – starosta - je vytvorené súkromné občianske združenie obec s tým nemá nič 

spoločné, starosta sa s nimi porozpráva, vyzve p. Vrbičana na najbližšie OZ v januári, aby  

predniesol program, ďalej či sa plánuje úprava garádov na začiatku obce – je to problém celej 

obce, vytvorí sa projekt po dohode s poslancami, upozornila, že prevádzkových zamestnancov 

je na počet detí 53 a keďže teraz je menší počet stravníkov, je tam pomocná sila ( p. 

Porubänová ), ktorá tam nemusí byť a ušetrili by sa aj mzdy, p.starosta -od p. riaditeľky vie 

o tom, ale  mala doporučenie to neriešiť, 

-p.starosta poďakoval za podnety -  určite nechceme, aby škola upadala, p. riaditeľka dostala 

za úlohu vypracovať analýzu spotreby ( el. energia, plyn ), keď chceme pozdvihnúť školu je 

potrebné osloviť aj okolité obce, či by nechceli dávať svoje deti do školy k nám,    

-p.Glos vysvetlil, že aj keď sa prerobilo kúrenie prišiel veľký nedoplatok, ale to bolo 

z dôvodu, že sa padlo do nižšej tarify, 

-voľnočasové aktivity: 

-Mikuláš – vianočné trhy – poslanci OZ sa poskladali na kapustnicu, ktorú aj uvarili, v sále 

KD sa konala burza v spolupráci obec a ZRPŠ, výťažok išiel pre deti, v pláne je zakúpenie 

nového pingpongového stola, je potrebné sa postarať o aktivitu detí, nakoľko keď nie sú 

aktívne, tak sa túlajú po obci ( napr. pri lyžiarskom vleku chceli rozbíjať búdu ) a pod., 

-zjazdové lyžovanie je pripravené, konala sa tam brigáda, keď napadne sneh, tak sa urobí 

revízia vleku, vlani bol zodpovedný M.Glos, môžu sa zapojiť aj ostatní, 

 

Počas zasadnutia OZ došlo omylom k formálnym nedostatkom, ktoré budú odstránené, ale 

prejav vôle pri hlasovaní pri  jednotlivých bodoch programu bol jednoznačný. 

 



Obecné zastupiteľstvo v priebehu rokovania zasadnutia OZ prijalo návrhy uznesení od č. 50 

po č. 58 všetkých bodov bez zmien. Návrhová komisia nemá doplňujúci návrh. 

 

Poslanec p.Šopor poprial občanom do Nového roka 2023 zdravie, šťastie a veľa úspechov. 

 

13. Záver.    

 

P.starosta obce po prerokovaní programu poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva ukončil  o 20,15 hod., a taktiež poprial do Nového roka, aby sa ľudia 

medzi sebou správali ľudskejšie. 

Najbližšie OZ sa bude konať 01/2023, presný termín bude oznámený. 

 

 

Zapísala:   Overovatelia:   Starosta obce: 

Eva Slivková   Ing. Juraj Oravec  Mgr. Ján Kollár 

    Jaroslav Jurčo 


